
Protokół Nr 44/2021 
 
z posiedzenia Komisji   Edukacji, Kultury, Sportu, Zdrowia, Polityki Społecznej i Porządku 

Publicznego Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią odbytego w dniu 26 kwietnia  2021 r. 
Obrady Komisji odbyły się w trybie zdalnym  pod przewodnictwem przewodniczącego Jana 
Grabarskiego. Posiedzenie rozpoczęto o godz.13.00, zakończono o godz.  16.00 
 
Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu wg listy obecności: 

1. Jan Grabarski 

2. Anna Karolczak 

3. Michał Krzoska 

4. Jan Światłowski 

5. Kazimierz Wnuk  

Członkowie Komisji nieobecni usprawiedliwieni: 

1. ------------------------------------------------ 

Członkowie nieobecni nieusprawiedliwieni: 

1. ----------------------------------------------- 

Spoza składu Komisji w posiedzeniu wzięli udział: (nazwisko, imię, stanowisko, kogo reprezentuje): 

                  Tomasz Angielczyk  - Skarbnik  
                     Anna Nowak  -           Dyrektor WKŚ  
                    Angelika Szachta  -    Dyrektor WRN  
                    Ewa Tadrowska  -      Dyrektor MGOPS  
                    Anna Biniakowska -   Dyrektor ZOOR  
                    Waldemar Nowak  -   Kierownik ZID 
                    Rafał Leppert Kierownik -   Referatu Gospodarki Przestrzennej  
                    Paweł Malagowski -   Główny Specjalista WI  
                    Antoni Żygowski  -  Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji  
                      Piotr Kalamon – zstępca Burmistrza MiG Nakło nad  Notecią 

 

Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie quorum: 
Dokonał przewodniczący Jan Grabarski. Posiedzenie odbyło się zgodnie z porządkiem obrad. 

 Ad1. Pan Skarbnik szczegółowo omówił projekt uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Nakło nad Notecią na rok 2021, wyczerpująco udzielił odpowiedzi na zadawane 

pytania. Komisja nie wniosła do tej uchwały żadnych uwag. 

Ad.2. Następnie pani dyrektor WKŚ Anna Nowak przedstawiła projekt uchwały w sprawie regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta i Gminy Nakło nad Notecią.                          

Do przedstawionej uchwały Komisja nie wniosła żadnych uwag. 



Ad.3. W dalszej części posiedzenia pani dyrektor Angelika Szachta przedstawiła projekty uchwał. Na 

pytania zadawane przez członków komisji pani dyrektor udzieliła wyczerpujących odpowiedzi. W tej 

części spotkania pan Burmistrz Piotr Kalamon wyjaśnił zasadność utworzenia Spółki Społeczna 

Inicjatywa Mieszkaniowa ,,KZN – Bydgoski ‘’. Do omówionych w tym punkcie uchwał komisja nie 

wniosła żadnych uwag. 

Następnie komisja zapoznała się z wnioskami pana Mearda Jakś i sieci ,,Dino”, które zaopiniowała 

negatywnie. 

 Na terenie,  którym zainteresowani są wyżej wymienieni przedsiębiorcy  gmina chce budować 

mieszkania w ramach Rządowego Projektu. 

Ad.4. Pani Ewa Tadrowska dyrektor MGOPS przedstawiła sprawozdanie z działalności ośrodka za 

2020 rok. Szczegółowo omówiła realizowane zadania zlecone i powierzone oraz własne wynikające z 

ustaw. Wyczerpująco udzieliła odpowiedzi na zadawane pytania dotyczące budżetu w minionych 

latach. Przedstawiła i omówiła dokument ,,Ocena zasobów pomocy społecznej”.  

     Do przedstawionego projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego i deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego komisja nie wniosła żadnych 

uwag. 

Ad.5. Następnie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Nakło nad 

Notecią do realizacji projektu partnerskiego w ramach Osi Priorytetowej 10.Jnnowacje, Edukacja, 

Działanie 10.1 Kształcenie ogólne w ramach ZIT Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020 omówiła pani dyrektor Anna Biniakowska. Nadmieniła, 

że realizacja projektu prowadzona będzie w Szkole Podstawowej nr 2  i Zespole Szkolno – 

Przedszkolnym nr 4 w Nakle nad Notecią. Do przedstawionego projektu uchwały komisja nie wniosła 

żadnych uwag. 

Ad.6.Pan Waldemar Nowak kierownik ZID zapoznał z mapą zmieniającą organizację ruchu ustalającej 

jednokierunkowość w ciągu ulic Bydgoska i Dąbrowskiego. 

Członkowie komisji są za pierwszym wariantem gminnym , żeby od strony Paterka  autobusy jechały 

w prawo na rondzie, natomiast samochody osobowe ulicą Długą. 

AD.7. Następnie pan Rafał Leppert Kierownik -   Referatu Gospodarki Przestrzennej przedstawił trzy 

wnioski. 

Wniosek pana Akadiusza Olejniczak komisja opiniuje pozytywnie, natomiast pozostałe dwa tj. pana 

Dariusza Przygoda i Mirosława Dymel  - negatywnie.  

Ad.8.W dalszej części posiedzenia  pan Paweł Malagowski  Główny Specjalista WI przedstawił projekt 
uchwały  w sprawie współdziałania z jednostkami samorządu terytorialnego tworzącymi 
Stowarzyszenie Metropolia Bydgoszcz na rzecz opracowania Planu Zrównoważonej Mobilności 
Miejskiej dla Bydgoskiego obszaru Funkcjonalnego SUMP BydOF), którą komisja opiniuje pozytywnie. 
 



Ad.9. Pan  Antoni Żygowski   Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji  przedstawił projekt 
uchwały  w sprawie braku podstaw do uwzględnienia petycji  oraz wniosek mieszkańca, które komisja 
zaopiniowała pozytywnie. 
 

 

 

 

 

 

            

Wnioski wysunięte przez Komisję: 

Opinie wydane przez Komisję:  

      

Na tym protokół zakończono i podpisano (miejscowość i data) 

                                                                               Paterek 26.04.2021 r. 

 

Przewodniczący Komisji:  

     Jan Grabarski 

 

Protokolant: 

Anna Karolczak 

 

Wykaz dokumentacji protokołu: 

      

 

 

 

 

 

 

 

 


